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Distanční výuka má mnohá úskalí, můžeme si z ní do dalších (doufejme prezenčních) semestrů 

ale ponechat i dobré věci – například nahrávání přednášek, což může být užitečné jak pro 

případ kolidujícího rozvrhu, tak v případě, že člověk na přednášce něčemu neporozuměl – 

takto by se k tomu mohl kdykoliv vrátit. Dále jsem pro zachování možnosti elektronického 

odevzdávání domácích úkolů. 

Studijní materiály by měly být dostupné všem studentům naší fakulty, nejen těm, kteří mají 

daný předmět zrovna zapsaný, a to ideálně na jednom místě – mohou být užitečným zdrojem 

informací při studiu jiného předmětu nebo posloužit při rozhodování, zda si daný předmět 

zapsat či ne. 

Po návratu na fakultu bych se chtěla zasadit o zútulnění společných prostor na fakultě, stejně 

tak jako o automaty na vodu pro přípravu vlastních studených i horkých nápojů a mikrovlnné 

trouby na chodbách. 

Především bych ale chtěla zprostředkovat vedení fakulty podněty od studentů a pomoci řešit 

případné nesrovnalosti s vyučujícími. 

 

Kdo jsem? 

Studuji první ročník bakalářského studia fyziky, o dění na fakultě 

se ale zajímám již několik let.  

Na střední škole jsem byla členkou a následně předsedala 

studentské radě, kromě toho jsem se podílela na organizaci 

několika kulturních akcí na naší škole. 

Program 

Nahrávání přednášek i po skončení distanční výuky 

Studijní materiály by měly být přístupné všem – aneb konec zaheslovanému moodlu 

Po návratu na fakultu zútulnění společných prostor a automaty na vodu a mikrovlnky na 

chodby 

Zprostředkovávání návrhů od studentů vedení fakulty a řešení nesrovnalostí s vyučujícími 

Pokud máte jakýkoliv dotaz, neváhejte a napište mi mail na martine.novotna@gmail.com 

nebo si mě najděte na fb. :) 
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